

LONGINES



La Grande Classique de Longines L4.741.0.58.2

Rooted in Longines' aesthetic tradition, this model from the "La Grande Classique de Longines" collection has lost none of its original characteristics or line. Its wafer-thin profile, just 4.40 mm, comes from the specific construction of the case - patented by Longines - whose back also forms horns for the strap. The epitome of sobriety, the lacquered black dial is enhanced by twelve diamond hourmarkers whose sparkle echoes the 64 stones that circle the bezel. With a timeless allure that will never go out of style, it confirms the relaxed elegance of the "La Grande Classique de Longines" collection; a charm as eternal as the classical tradition from which it derives.

Movement	Quartz, L420 calibre
Functions	Hours and minutes
Case	Stainless steel, 33 mm Bezel set with 64 diamonds, graded Top Wesselton VVS (0.537 ct) Scratchproof sapphire crystal Water-resistant to 30 m (3 ATM)
Dial	Lacquered black Diamond hourmarkers Rhodium-plated hands
Bracelet/Strap	Black alligator with buckle

LONGINES



La Grande Classique de Longines L4.741.0.58.2

Ancré dans la plus pure tradition stylistique de la marque au sablier ailé, ce modèle de la collection « La Grande Classique de Longines » conserve ses caractéristiques et ses lignes d'origine. Ultra mince, le garde-temps affiche un profil de seulement 4.40 mm grâce à la construction particulière de son boîtier - brevetée par Longines - dont le dos sert également de cornes au bracelet. Le cadran noir laqué, figure de sobriété, est rehaussé de douze index en diamants, dont la brillance fait écho aux 64 pierres qui sertissent la lunette. Symbole de valeurs sûres de par son style intemporel, cette création confirme l'élégance décontractée de la collection « La Grande Classique de Longines ». Un charme aussi durable que la tradition classique qui l'anime.

Mouvement	Quartz, calibre L420
Fonctions	Heure et minute
Boîtier	Acier inoxydable, 33 mm Lunette sertie de 64 diamants Top Wesselton VVS (0.537 ct) Glace saphir inrayable Étanche à 30 m (3 ATM)
Cadran	Noir laqué Index diamants Aiguilles rhodiées
Bracelet	Alligator noir avec boucle à ardillon